

EACS eLearning ကျောင်းသား/မိဘတို့မှ မကြာခဏမေးတတ်သည့်မေးခွန်းများ

eLearning ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း? eLearning ဆိုသည်မှာ စက်မှုနည်းပညာမှတစ်ဆင့်၊ မရှိမဖြစ် လိုအပ်သော အရာမဟုတ်သော်လည်း ပုံမှန် အင်တာနက်ပေါ်မှ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ရသော သင်ယူခြင်းနည်းတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။

eLearning ကိုမည်သည့်အချိန်တွင် အစပြုသနည်း? အကယ်၍ ရာသီဥတုကြောင့် ကျောင်းတက်ရက်ပယ်ဖျက်ခဲ့ပါလျှင် eLearning ရက်ကို ထိုရက်၌ အစားထိုးမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကျောင်းဆရာ/မ တို့မှ eLearning နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များကို မနက်ပိုင်း 9:00 နာရီအချိန်တွင် ဝက်ဘ်ဆိုက် ကိုအသုံးပြုနိုင်ရန် အဆင်သင့် တင်ထားပေးမည်။ ထို့အပြင်၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ အတွက် မွမ်းမံသင်တန်း နေ့ရက်များဖြစ်သော စက်တင်ဘာလ 11 ရက် နှင့် ဖေဖော်ဝါရီလ 5 ရက် တို့တွင်ကျောင်း အဆောက်အဦးတိုင်း၌ eLearning နေ့ရက်များရှိမည်။

ဤနှစ်တွင် သမ္မတနေ့ကို မည်သို့ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းမည်နည်း? သမ္မတနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 19 ရက်သည် ကျောင်းသူ/သားနှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် အားလပ်ရက်နေ့ဖြစ်သည်။

စာရွက်၊ /ခဲတံ သုံးရမည့်အိမ်စာများကို ရပါမည်လား? မရပါ။ ကျောင်းစာအတွက် နည်းပညာကိုအသုံးပြုရန် (သို့) အနည်းဆုံး နည်းပညာမှတစ်ဆင့် ပေးပို့ရန် သဘောဖြစ်သည်။ ဆရာများအတွက် အကြံပြုချက်များထဲတွင် ပါဝင်သောအရာတို့မှာ Canvas, MobyMax, Pearson (သို့) McGraw Hill အီလက်ထရောနစ် ပြဌာန်းစာအုပ်များ နှင့်၊ ကျောင်းသားများကို eLearning ရက်မတိုင်မှီ၊ ကျောင်း၌ ရှိစဉ်ကာလတွင် Showbie ကဲ့သို့သော apps များကို ဒေါင်းလုပ်ခံ လုပ်နိုင်သည်။ **မြွင်းချက်** - အကယ်၍ မိမိကလေးသည် IEP, ILP သို့မဟုတ် EL ကျောင်းသူ/သားတစ်ဦးဖြစ် ပါက၊ မိမိတို့ကို ခဲတံစာရွက်သုံး eLearning အိမ်စာများ ရရှိနိုင်သည်။

eLearning လုပ်ဆောင်ချက်များကို မည်သည့်အချိန်၌ နောက်ဆုံးရက်ဖြစ်သနည်း? အမှတ်ပေးမည့် eLearning လုပ်ဆောင်မှုများကို ကျောင်းသား ကျောင်းပြန်တက်ပြီး (5) ရက်တွင် နောက်ဆုံးရက်အဖြစ် သတ်မှတ်ထားပါသည်။ **ဥပမာ-** အကယ်၍ အင်္ဂါနေ့တွင်၊ ကျောင်းတက်ရက်ပယ်ဖျက်ပြီး၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၌ ကျောင်းပြန်တက်ရလျှင်၊ eLearning လုပ်ဆောင်ချက်များကို (5ရက်ပြီး) နောက်တစ်ပတ် အင်္ဂါနေ့သည် နောက်ဆုံးရက်ဖြစ်သည်။

eLearning လုပ်ဆောင်မှုများ အချိန်မည်မျှ ကုန်မည်နည်း? အချိန်နှင့် လုပ်ရမည့်စာများသည်၊ အတန်း၊ ဆရာနှင့်၊ ဘာသာရပ်အပေါ် တွင်မူတည်ပါသည်။ ကျောင်းဆရာတို့မှ သင်ကြားခဲ့သည့်အရာများမှာ၊ 30 မိနစ်နှင့်ညီမျှသော eLearning အရာများ တင်ထားရမည်။ ထို့ကြောင့် ကျောင်းသားများရရှိသည့် စုစုပေါင်း ကျောင်းစာသည် သင်ယူမှုအချိန် 3-4 နာရီမျှလောက်ဖြစ်ရမည်။ eLearning စာများ ပြီးအောင် ဆောင်ရွက်ရန် ကျောင်းသားတို့သည် စနေ-တနင်္ဂနွေနေ့မပါပဲ (5) ရက်ရရှိကြလိမ့်မည်။

ကျောင်းသားတို့မှ၊ မိမိတို့၏ eLearning အရာများကို မည်သို့တင်ရမည်နည်း? ကျောင်းဆရာမှ၊ တင်လိုက်သည့် စာများကို မည်သို့ ပုံစံ၊ နေရာအပေါ်မူတည်ပြီး၊ ကျောင်းသားတို့မှ၊ ဆောင်ရွက်ပြီးသောအရာကို စက်မှုနည်းစနစ် တစ်ခုခုဖြစ်သော Canvas, MobyMax,

SeeSaw, Quizizz, Edulastic, Google Classroom (သို့) Showbie တို့မှတစ်ဆင့်၊ တင်သွင်းနိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ကျေးဇူးပြု၍ သီးသန့်မေးခွန်းများကို မိမိကလေး အတန်းပိုင်ဆရာတို့အား ဆက်သွယ်မေးမြန်းပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းမှ၊ ဖွင့်ထားသည့် ကွန်ပျူတာအခန်း ရှိပါသလား? EACS ကျောင်းတိုင်း၊ ကျောင်းပြန်တက်ပြီး (5) ရက်အတွင်း၊ ကွန်ပျူတာအခန်းကို၊ မနက်ကျောင်းမတက်မှီ၊ (သို့) မဆင်းမှီ 1 နာရီဖွင့်ပေးလိမ့်မည်။ သက်ဆိုင်ရာကျောင်းများမှ၊ ကွန်ပျူတာအခန်းရှိမည်-မရှိမည်ကို ဆုံးဖြတ်ပေးမည်ဖြစ်သည့်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ မိမိကလေးကျောင်းသို့ စုံစမ်းမေးမြန်းပါ။

ကျောင်းသားတို့မှ၊ ကျောင်းသင်ခန်းစာများကို၊ ကြိုတင်ပြီး၊ ကျောင်း၌ ကူးယူထားနိုင်ပါသလား? ရပါသည်။ ကြိုတင်ကူးယူနိုင်သည်-မနိုင်သည်မှာ ကျောင်းဆရာတစ်ဦးချင်းတို့၏ အိမ်စာအတွက် အချိန်နှင့် မည်သည့်ပုံစံ အပေါ်တွင် အပြည့်အဝ မူတည်ပါသည်။ ဆရာများအတွက် အကြံပြုချက်များမှာ Canvas, MobyMax, Pearson (သို့) McGraw Hill အီလက်ထရောနစ် ပြဌာန်းစာအုပ်များနှင့်၊ ကျောင်းသားများကို eLearning ရက်မတိုင်မှီ၊ ကျောင်း၌ ရှိစဉ်ကာလတွင် Showbie ကဲ့သို့သော apps များကို ဒေါင်းလုပ်ဒ်လုပ်နိုင်ပါသည်။

iPads မရှိသည့် ကျောင်းသားအတွက်၊ မည်သို့ပြုလုပ်မည်နည်း? eLearning ရက်ပြီးသည့်နောက် (5) ရက်အတွင်း EACS ကျောင်းများမှ၊ ကွန်ပျူတာအခန်းကို ကျောင်းမတက်မှီ (သို့) ကျောင်းဆင်းပြီး တစ်နာရီ ဖွင့်ထားပေးမည်ဖြစ်သည်။ မည်သည့်ဒေသခံလူထုစာကြည့်တိုက်၌ (8) ခုတို့မှလည်း ဖွင့်ပါလိမ့်မည်။ အခမဲ့ Wi-Fi နှင့်တကွ၊ ထိုစာကြည့်တိုက်၌ရှိစာရင်းများကို EACS ဝက်ဘ်ဆိုဒ်ပေါ်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ http://www.eacs.k12.in.us/students/e_learning_day

ကျောင်းဆရာတို့မှ eLearning ရက်၌ ကျောင်းသားတို့နှင့် အပြန်အလှန် ဆက်သွယ်မှုပြုရန်၊ ဖြစ်နိုင်မည်လား? ဟုတ်ကဲ့။ ကျောင်းဆရာတို့သည် Discussion (သို့) Messages များကို Canvas (သို့) MobyMax နည်းများအသုံးပြုပြီး အသင့်ရှိနေပါလိမ့်မည်။ ထို့အပြင် eLearning ရက်နောက်ပိုင်း 5 ရက်အတွင်း ကျောင်းတက်နေစဉ် ကျောင်းသားတို့မှ မိမိဆရာများကို မေးခွန်းများမေးမြန်းသင့်ပါသည်။

လုပ်ဆောင်မှုများ မပြီးသော ကျောင်းသားများအတွက် မည်သည့်နောက်ဆက်တွဲများ ရှိမည်နည်း? eLearning ရက်၌ ပေးလိုက်သောစာများကို ပြီးစီးအောင်မဆောင်ရွက်သော ကျောင်းသားများအတွက် ပုံမှန်အတန်းများ၌ စာမပြီးခြင်း နောက်ဆက်တွဲများအတိုင်း ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင်၊ အကယ်၍ အမှတ်ပေးရမည့် eLearning စာများမတင်သော ကျောင်းသားတစ်ဦးကို ခွင့်ပြုချက်မရှိပဲ ကျောင်းပျက်ပါသည်ဟူ၍ သတ်မှတ်လိမ့်မည်။

မိမိတို့၏ eLearning အရာများနှင့် မည်သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုရန်အတွက်၊ ကျောင်းသားများကို မည်သည့်ကူညီမှု-လမ်းညွှန်မှုများရှိပါမည်နည်း? ကျောင်းဆရာများကို Thanksgiving ကျောင်းပိတ်ရက်မတိုင်မှီ eLearning နှင့်ပတ်သက်သော နေရာနှင့် ဝင်ရောက်ခွင့်အကြောင်းအရာများကို ကြိမ်ဖန်များစွာ ပြသပေးရန် တောင်းဆိုလိမ့်မည်။ ကျောင်းဆရာတို့သည် မနက် 9:00 မှ 3:00 အထိ eLearning ရက်၌ အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့်၊ Canvas, email, MobyMax နှင့်ပတ်သက်သော အစရှိသည့် မေးခွန်းများကို ဖြေကြားရန် အသင့်ရှိပါမည်။